

國立臺灣師範大學公館校區住宿生車輛入校申請單

National Taiwan Normal University - Gongguan Campus Dormitory Resident Vehicle Entry Application Form

宿舍別 Dormitory		寢室及床號 Room No. and Bed No.	
申請人姓名 Applicant's Name		電話 Telephone Number	
來訪日期時間 Date and Time of Visit			
入校事由 Purpose of Visit	辦理宿舍搬遷 Dorm Move-In/Move-Out		
來訪人姓名 Visitor's Name		電話 Telephone Number	
車牌號碼 Vehicle License Plate Number			

此致 環境安全衛生中心公館校區駐衛警察隊

To Environmental and Public Safety Center - Gongguan Campus Security

※注意事項※

1. 本申請單僅限於每日上午8點至下午5點，供住宿生車輛單次入校使用。請填妥後交由櫃檯蓋章，再自行交給駐警隊，需經駐警隊同意始得入校。
2. 請自行前往各宿舍櫃檯辦理進退宿作業。
學七舍:請前往學七舍櫃檯(02)7749-6928 男二舍、女二舍:請前往男二舍櫃檯(02)7749-6920
3. 申請入校車輛，請依本校車輛及物品進出管理要點辦理，並依循駐警隊指揮。違者，由駐警隊依規定辦理。
4. 車輛禁止停放校區過夜，有特殊情況者另案辦理。

※ Notes ※

1. This application form is valid for one-time vehicle entry by dormitory residents, from 8:00 a.m. to 5:00 p.m. daily. Please complete the form and have it stamped at the dormitory front desk. You must then submit the stamped form to the Campus Security. Entry is permitted only upon approval by the Campus Security.
2. Please go to the respective dormitory front desk to complete the check-in/check-out procedures.
Dormitory 7: Please go to the Dormitory 7 front desk: (02) 7749-6928
Male Dormitory 2 / Female Dormitory 2: Please go to the Male Dormitory 2 front desk: (02) 7749-6920
3. Vehicles applying for campus entry must comply with the National Taiwan Normal University Regulations Governing the Entry and Exit of Vehicles and Items and follow the instructions of the Campus Security. Violations will be handled by the Campus Security in accordance with relevant regulations.
4. Overnight parking on campus is prohibited. Special circumstances will be handled on a case-by-case basis.

學務處學生住宿服務中心 Student Housing 敬啟

需蓋住服中心圖章及填寫日期

Please affix the official round seal of the Student Housing and fill in the date.